
MAS006V2/MAS008V2 is a professional stereo mic bar. With precision 
scales for angle and distance engraved on the bar, it allows for precise 
and repeatable setting of mic capsule spacing, angle of incidence and 
rotation around the x axis. As well as being able to precisely set mics 
in standard stereo configurations, such as A-B, X-Y, ORTF.

A、Horizontal bar
B、Mic rotation fixed thumbscrew
C、Fixed panel

D、Panel fixed thumbscrew
E、Horizontal bar base
F、Horizontal bar locking thumbscrew

1、Loosen the panel fixed thumbscrew(D) adjusts the distance between two
      slide panels and mic angle.(Mic adjustable angle is 360 degree)
2、The fixed panel(C) also distinguish the height of mics allows you in a good 
      recording condition.

M-S
M indicates mid mic, we usually choosing cardioids mics and S indicates 
side mic, we usually choosing figure-8 mics. Two mics should overlap and 
close to each other. The diagram angle is 90 degree.

MAS006V2

MAS008V2
3、The angle horizontal bar(A) can be adjusted by loosening the horizontal 
      bar locking thumbscrew(F) and then rotating the horizontal bar(A) to the 
      desired angle.(Horizontal bar adjustable angle is 180 degree)
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MAS006V2/MAS008V2是一款专业的立体声话筒扁带支架。支架上刻有精
确的角度和距离刻度，不仅可以精准的调节两个话筒支架的间距也可以调节
两个话筒的录音角度，同时您也可以自由调节扁担支架的角度。A-B, X-Y, 
ORTF等多样式的立体声录音方式，MAS006V2/MAS008V2都能帮您实现

M-S
M代表中间话筒，通常选择心型话筒，S代表侧面话筒通常选择八字型话筒。
M话筒和S话筒上下重叠尽量靠近，话筒振膜夹角为90度。。

A、支架横梁
B、话筒旋转固定螺母
C、固定块

D、固定块固定螺母
E、支架横梁座
F、支架横梁固定螺母

1、拧松固定块固定螺母（D）调整两个滑块之间的间距同时也能调节话筒
     的角度。（话筒可调角度为360度）
2、固定块（C）能够使两个话筒位于不同的高度，帮助您找到合适的拾音环境。

3、拧松支架横梁固定螺母（F）可以调整支架横梁（A）的角度，以达到理
      想的拾音角度。（支架横梁可调角度为180度）
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